
Generalforsamlingsreferat 2009

Tirsdag den 24, februar 2009 kl. 19:00
Mødet afholdes hos Dirk i nr. 28.
Tilstede: #12, #18, #24, #28, #30.

Referat
1.   Valg of dirigent
      Claus #24 blev valgt
      Ved dagsorden vedtagelse blev der påført 2 punkter under punkt 6. Nedsættelse af 

arrangementsudvalg.

2.   Bestyrelse beretning
2008 var året vi holdte Grundejerforeningens 50 års jubilæum. Rent faktisk var det 
grundejerforeningens 67 års fødselsdag.
Runde fødselsdage og kritisk sygdom er der givet blomster til.
Der er ikke købt en saltsprederen, da bestyrelsen har vurderet at der ikke skal lægges flere 
ydelser ind i snerydningsarbejdet. Det kan nemlig resultere i at det bliver for tidskrævende 
og en er sur tjans.
På vejen er der for et år flyttet den tyske familie Wolfgang, Kristin, Lydia og Oskar ind i nr. 
10. og i nr. 20 er der også kommet ny beboer.
For enden af Skalbjergvej har kommunen og DONG gjort klar til at der skal nedgraves 
elkabler - Der er ikke nogen præcis dato for hvornår det sker. Det er dejligt at se at der blev 
ryddet hurtigt op efter nytårs afters - tak for det. 
Beretningen er godkendt.

3. Regnskab
Det er fremover bank renter der vil komme ind da der ikke er flere obligationer. Bestyrelsen 
har lov til at finde muligheder for at forrente GF penge.
Regnskabet er godkendt

4. Indkommende forslag
a.   Bestyrelsen har et forslag om at opfordre kommunen til at der bliver lavet chikaner på 

Glamsbjergvej, da hastigheden er meget høj på vejen.
      Gorm er ved at undersøge om det er muligt at lave chikaner jf. lovgivning.
      En henvendelse vil stå stærkere hvis de omliggende GF vil være med i en opfordring. 
      Det må bestyretsen godt gå videre med.

b.   Bestyrelsen har et forslag om at opfordre kommunen til at lave indsnævring på 
Englandsvej ved fodgængerfeltet. Vejen er ikke længere Regionens (tidligere amt) 
vej, men er blevet til en kommunevej, så nu er der måske en chance for at det kan 
lade sig gøre.

      Kommunen har sagt at de vil lave et lyskryds, men hvornår skal der findes ud af.
      Det må bestyrelsen godt gå videre med.

 5. Budget
a.   Budget til Sommerfest.
      kr. 10.000,00
b.   Budget til Halloween.
      kr. 2.000,00
c.   Budget til Fastelavn.
      kr. 3. 000, 00

6. Nedsættelse af arrangementsudvalg
Bestyrelsen opfordrer alle til at deltage i at arrangere vores arrangementer. Da der er ikke har 
været så stort fremmøde til generalforsamlingen, vil bestyrelsen sende en
tilmeldingsblanket ud.

a.   Sommerfesten. 
b.   Halloween. 
c.   Fastelavn.
d.   Snerydningshold 
e.   Loppemarked
      Dorte #24

7. Valg
a.   I henhold til vedtægterne (kasser, sekretær),

i.    Kasser (Anders ønsker ikke genvalg. Gorm stiller op.) 
      Gorm blev valgt.

ii.    Sekretær (Maj stiller op til genvalg.)
      Maj blev valgt.

b.   En revisor.
      Claus blev valgt

c.   En revisorsuppleant. 
      Dirk blev valgt

8. Eventuelt

        Bestyrelsen undersøger forsikringsforhold omkring 
fejemaskine.

        Bestyrelsen laver et arrangement i forbindelse med 
Wolfgang og Kristins udflytning i juni.
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        Det er aftalt at vi vil invitere Wolfgang og Kristin + 
børn, med til årets sommerfest. 

        Det er bestyrelsens målsætning at holde 3 - 4 møder 
dette år. 

        Frem over skal alle indkaldelser ud på papir.

Tårnby den 24. februar 2009 
Grundejerforeingen Skalbjerg

Carsten Klitgaard Villumsen                 Claus Hassing
Formand                                                   Dirigent
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